

# Best Developers, Overall – Global and other awards from leading publications

## 集团获权威杂志颁发“环球最佳地产公司”等多个殊荣

The Group has a multi-faceted commitment to developing premium properties, offering outstanding services, maintaining high standards of corporate governance and transparency, communicating proactively with stakeholders across the globe and actively fulfilling its corporate social responsibilities to the community. These efforts have been widely recognized with the latest awards received from leading financial publications.

### Best Developers, Overall – Global award from *Euromoney* in two straight years

In the latest 2018 Real Estate Survey published by *Euromoney*, the Group again received high regards for its outstanding performance. The results included Best Developers – Global award in mixed properties, retail, office/business, residential categories and more, as well as being named the prestigious Best Developers, Overall – Global for the second consecutive year. The Group took home a total of 18 honours in the survey:

- Best Developers, Overall – Global
- Best Developers, Overall – Asia
- Best Developers, Overall – Hong Kong
- Best Developers, Mixed – Global
- Best Developers, Mixed – Asia
- Best Developers, Mixed – Hong Kong
- Best Developers, Residential – Global
- Best Developers, Residential – Hong Kong
- Best Developers, Retail/Shopping – Global
- Best Developers, Retail/Shopping – Asia
- Best Developers, Retail/Shopping – Hong Kong
- Best Developers, Office / Business – Global
- Best Developers, Office / Business – Asia
- Best Developers, Office / Business – Hong Kong
- Best Developers, Leisure / Hotel – Global
- Best Developers, Leisure / Hotel – Asia
- Best Developers, Leisure / Hotel – Hong Kong
- Best Developers, Industrial / Warehouse – Global

In its annual Real Estate Survey, *Euromoney* invited real estate advisors, developers, investment managers, banks and corporate end-users from different countries to vote for the real estate companies which they thought were the best. Over 2,400 votes in total were cast this year. The Group again received the prestigious Best Developers, Overall – Global award as well as over a dozen other awards in the survey, a fitting testament to the well-earned recognition of the Group’s premium properties and outstanding service.

### Named Overall Most Outstanding Company in Hong Kong by *Asiamoney*

In *Asiamoney* Asia’s Outstanding Companies Poll, the Group was ranked the first in the Hong Kong real estate sector, winning the Most Outstanding Company in Hong Kong – Real Estate Sector award. The Group’s all-round excellence has helped it outperform across various aspects to earn the top-notch

Overall Most Outstanding Company in Hong Kong honour.

The new *Asiamoney* Asia’s Outstanding Companies Poll acknowledges those listed companies that have excelled in areas such as financial performance, management team excellence, investor relation activities and corporate social responsibility initiatives. Nearly 800 fund managers, analysts, bankers and rating agencies across 12 Asian countries took part in this year’s maiden poll. The Group’s outstanding performance covering different aspects earned it the highest number of votes in Hong Kong, winning it the titles of Overall Most Outstanding Company in Hong Kong and Most Outstanding Company in Hong Kong – Real Estate Sector.



A total of 18 honours from the *Euromoney* Real Estate Survey, including the top Best Developers, Overall – Global award in 《*Euromoney*》“全球房地产选举”结果中·集团共获18个大奖·包括“环球最佳地产公司”最高殊荣



Group Corporate Planning & Strategic Investment (Corporate Planning) General Manager Brian Sum (right) accepting the Overall Most Outstanding Company in Hong Kong and Most Outstanding Company in Hong Kong – Real Estate Sector awards from *Asiamoney* Asia Chief Executive Officer Tony Shale (left)  
 集团公司策划及策略投资部（公司策划）总经理沈康宁（右）接受《亚洲货币》亚洲行政总裁Tony Shale（左）颁发“香港最佳公司”及“香港最佳公司－地产”奖项

集团用心发展优质物业，为客户提供卓越服务，恪守高水平的企业管治，维持高透明度，积极与全球持份者维持紧密联系，主动履行企业社会责任，屡获各界表扬。最近再获权威财经杂志颁发多个大奖，成绩骄人。

**蝉联《Euromoney》“全球最佳地产公司”荣誉**

在《Euromoney》最新发表的“2018全球房地产选举”结果中，集团继续获得业界高度评价，在综合项目、商场、写字楼/商业项目及住宅等组别勇夺“全球最佳发展商”大奖，并连续第二年蝉联“全球最佳地产公司”最高殊荣。集团在选举中共囊括18个大奖：

- 全球最佳地产公司
- 亚洲最佳地产公司
- 香港最佳地产公司
- 全球最佳综合项目发展商
- 亚洲最佳综合项目发展商
- 香港最佳综合项目发展商
- 全球最佳住宅项目发展商
- 香港最佳住宅项目发展商
- 全球最佳零售项目/商场发展商
- 亚洲最佳零售项目/商场发展商
- 香港最佳零售项目/商场发展商
- 全球最佳写字楼/商业项目发展商
- 亚洲最佳写字楼/商业项目发展商
- 香港最佳写字楼/商业项目发展商
- 全球最佳休闲/酒店发展商
- 亚洲最佳休闲/酒店发展商
- 香港最佳休闲/酒店发展商
- 全球最佳工业/仓库发展商

《Euromoney》每年均举办“全球房地产选举”，邀请来自不同国家的房地产顾问、发展商、投资经理、银行及企业用户，投选心目中的最佳地产公司，今年投票人数超过2,400名。集团能在评选中，蝉联“全球最佳地产公司”最高殊荣及十多个大奖，足以证明集团的发展项目及服务品质卓越，备受业界推崇。

**荣获《亚洲货币》“香港最佳公司”称誉**

另外，集团在《亚洲货币》举办的“亚洲最佳公司选举”结果中，评分属本港地产界别之首，获得“香港最佳公司－地产”大奖，并凭着整体优秀表现，在多方面突围而出，成为“香港最佳公司”。

《亚洲货币》今年推出“亚洲最佳公司选举”，旨在表扬在财务表现、管理团队表现、投资者关系及企业社会责任等方面表现出众的上市公司。首届选举共吸引了来自12个亚洲国家近800名基金经理、分析员、银行家及评级机构参与。集团在不同评选范畴均表现优异，为香港区获得最多票选支持的公司，一连荣获“香港最佳公司”及“香港最佳公司－地产”两大奖项。



The Group develops premium landmark property projects across Hong Kong and the mainland  
 集团用心发展优质物业，地标项目遍布香港及内地